
Interpelácia č. 32/2014   
 

3. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.6.2014  
 

 

Ing. Čičatko: 

V prvom rade mi dovoľte, aby som trošičku nadviazal na to, čo povedal môj predrečník 

aj takto oficiálne poďakoval vedeniu Hádzanárskeho klubu v Trebišove, mládežníckemu za 

veľmi peknú prezentáciu mesta Trebišov. Myslím si, že tie majstrovstvá, ktoré boli tu 

zorganizované stoja za to a konečne sa Trebišov reprezentuje len niektorými nedostatkami 

z južnej časti, ktoré boli aj v televízii propagované, ale že aj takúto peknú akciu sme 

zorganizovali. Takže veľmi pekne ďakujem hádzanárskym funkcionárom a zástupcom klubu.  
 

Ing. Kolesár: 

Majstrovstva Slovenska v hádzanej, je to pekný úspech. Mladí hádzanári a ich tréneri budú 

ocenení na Dňoch mesta, tak ako každý rok, každí úspešní reprezentanti. Mesto Trebišov 

výraznou mierou podporilo toto podujatie i finančne i organizačne. Je to skutočne pekný 

úspech a zaradil sa tento úspech do ďalšieho radu úspechov našich mladých. Takže k tomu 

rozmýšľaniu, ktoré navrhol pán Hrdlík v priebehu prázdnin, odporúčam naozaj zobrať do 

úvahy, že v prvom rade podpora mládeže, potom ako nadstavba podpora seniorských športov. 

Podpora mládeže prináša svoje ovocie trvalo.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 25.6.2014 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


